
Referat af ekstraordinær generalforsamling i HYOR d. 25.11.2020 

Dagsorden

Punkt 1. Valg af dirigent
⦁ Kirsten Broch blev valgt til dirigent

Punkt 2. Bestyrelsen redegør for fusionsplan og baggrunden for fusionen

⦁ Elin fremlagde fusionsplanen og baggrunden for hvorfor vi ønsker at 
fusionere med Skanderborg for de fremmødte

⦁ Læs fusionsplanen

Punkt 3. Afstemning om fusionsplan og reviderede vedtægter for den 
fusionerede klub.

⦁ De fremmødte medlemmer godkendte fusionsplanen og vedtægterne for 
den fusionerede klub

Punkt 4. Eventuelt

Ordet var frit blandt de fremmødte og der kom lidt forslag frem

⦁ Der blev nævnt fra medlemmerne om at det er vigtigt at vi bliver mere 
synlige 

⦁ Udvalgene 
⦁ Aktiviteter 
⦁ Stævner det er vigtigt at vi får planlagt stævner både c og d stævner
⦁ Skanderborg Rideklub havde også afholdt ekstra ordinær 

generalforsamling med afstemning om det samme og deres medlemmer 
stemte også for en fusionering, så nu fortsætter arbejdet med at smelte de 
2 klubber sammen 

Vi takker for fremmødet og en go snak
Bestyrelsen i HYOR
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